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Protokół Nr XIV/19 

z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 10 października 2019 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 1137. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska. 

Radni obecni na sesji: 
1. Binaś Jan Krzysztof  

2. Czarnecka Aneta Joanna  

3. Dybowski Przemysław  

4. Karolewski Marek  

5. Kietliński Stanisław Szczepan   

6. Koc Agata  

7. Kosk Zygmunt Józef  

8. Łopaciuk Tadeusz  

9. Malinowski Antoni  

10. Niemyjska Dorota  

11. Radziszewska Maria Jadwiga 

12. Słonecki Włodzimierz 

13. Wilkowska Katarzyna Sylwia  

14. Zdunek Violetta Maria  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy; 

 sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu; 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście; 

 mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu; 

 Radca Prawny - Przemysław Ślepowroński. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał Radnych Rady Miejskiej, Pana Burmistrza Eugeniusza Święckiego, 

Sekretarz Gminy Panią Annę Czapkowską, Skarbnika Gminy Panią Jadwigę Koc, Radnego 

Powiatu Wysokomazowieckiego Pana Krzysztofa Pełszyka, Radcę Prawnego Pana 

Przemysława Ślepowrońskiego, dyrektorów i kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych, Panią Monikę Florczuk 

właścicielkę Przychodni „Nasze Zdrowie” w Ciechanowcu, Pana Tadeusza Koca członka 

Podlaskiej Izby Rolniczej w Białymstoku, Pana Roberta Sutkowskiego Kierownika Posterunku 

Policji w Ciechanowcu, zaproszonych gości oraz mieszańców miasta i gminy Ciechanowiec 

przybyłych na dzisiejszą sesję.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji obecnych 

jest 15 radnych i obrady sesji są prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o wystąpienie Panią Monikę Florczuk. Pan Burmistrz 

poinformował, że Przychodnia Lekarska „Nasze Zdrowie”, którą prowadzi Pani Monika 

Florczuk zdobyła drugie miejsce w Ogólnopolskim Konkursie „Lider e-zdrowia 2019”  

w kategorii zakłady lecznicze. Z tej okazji Pan Burmistrz oraz Przewodniczący Rady Miejskiej 

złożyli Pani Monice Florczuk gratulacje, przekazując list gratulacyjny oraz bukiet kwiatów. 

Pan Burmistrz poinformował również, że Pani Doktor rozbudowuje swoją instytucję o kolejną 

usługę medyczną jaką będzie rehabilitacja. Rehabilitacja będzie bezpłatna dla wszystkich 

mieszkańców gminy Ciechanowiec. Prawdopodobnie zostanie otwarta w połowie 2020 roku.  

Następnie głos zabrała Pani Monika Florczuk, która podziękowała za otrzymane gratulacje. 

Poinformowała, że dzięki dużej ilości pracy i temu, że wkłada w nią dużo serca została 

zauważona w tak dużej skali jaką był Konkurs Ogólnopolski.  

 

Ad pkt 2  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

2) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg gminnych Nr 

108857B Winna Stara – Winna Wilki i Nr 108858B Winna Stara – Winna – Chroły, 

3) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ulicy Konopnickiej  

w Ciechanowcu wraz z budową sieci kanalizacji sanitarnej”, 

4) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja pomieszczeń  

w budynku Przedszkola w Ciechanowcu”, 

5) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie elewacji na budynku 

dawnej Synagogi”, 

6) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja oraz 

zastosowanie OZE w budynku hali sportowej przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika przy ulicy 11 Listopada w Ciechanowcu”, 

7) uchwalenia „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 2020-2024 Gminy 

Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie”, 

8) zmiany uchwały Nr 3/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej, 

9) zmiany uchwały Nr 6/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, 

10) zmiany uchwały Nr 5/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, 

11) zarządzenia wyborów organów jednostki pomocniczej gminy Ciechanowiec, 
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12) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych. 

7. Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem na kadencję w latach 

2020 - 2023.  

1. rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie regulaminu głosowania  

w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem, 

2. przeprowadzenie wyborów ławników: 

a. (odczytanie protokołu z posiedzenia zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 

na ławników dotyczącego wypracowania opinii na temat kandydatów na 

ławników), 

b. powołanie komisji skrutacyjnej, 

c. przeprowadzenie wyborów. 

3. rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 

w latach 2020 – 2023. 

8. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych na 2019 r. 

9. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2018 r. 

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym 

2018/2019. 

11. Założenia do budżetu gminy na 2020 rok. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Sprawy różne i wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są inne propozycje do porządku 

obrad. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynął wniosek Pana Burmistrza  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. Przewodniczący poinformował, że proponuje 

wprowadzenie tego projektu w pkt 6 ppkt 13 porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał kto z radnych jest za przyjęciem 

tego wniosku.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad punktu 6 ppkt 13 "uchwalenia regulaminu wynagrodzenia 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Ciechanowiec". 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał kto jest za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad z uwzględnieniem wprowadzonego punktu.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad po zmianach został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

2) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 

roku w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg 

gminnych Nr 108857B Winna Stara – Winna Wilki i Nr 108858B Winna Stara 

– Winna – Chroły, 

3) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 

roku w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ulicy 

Konopnickiej w Ciechanowcu wraz z budową sieci kanalizacji sanitarnej”, 

4) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 

roku  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja pomieszczeń  

w budynku Przedszkola w Ciechanowcu”, 

5) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 

roku  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie elewacji na 

budynku dawnej Synagogi”, 

6) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 

roku  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja oraz 

zastosowanie OZE w budynku hali sportowej przy Szkole Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika przy ulicy 11 Listopada w Ciechanowcu”, 

7) uchwalenia „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 2020-2024 Gminy 

Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego  

i o wolontariacie”, 

8) zmiany uchwały Nr 3/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej, 

9) zmiany uchwały Nr 6/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania 

Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, 

10) zmiany uchwały Nr 5/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, 

11) zarządzenia wyborów organów jednostki pomocniczej gminy Ciechanowiec, 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych, 

13) uchwalenia regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

7. Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem na kadencję w latach 

2020 - 2023.  
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1. rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie regulaminu głosowania  

w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem, 

2. przeprowadzenie wyborów ławników: 

a. (odczytanie protokołu z posiedzenia zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 

na ławników dotyczącego wypracowania opinii na temat kandydatów na 

ławników), 

b. powołanie komisji skrutacyjnej, 

c. przeprowadzenie wyborów. 

3. rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 

w latach 2020 – 2023. 

8. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych na 2019 r. 

9. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2018 r. 

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym 

2018/2019. 

11. Założenia do budżetu gminy na 2020 rok. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Sprawy różne i wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XIII sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XIII sesji został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza Święckiego  

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między sesjami 

mówił o takich sprawach jak: 

 

- 15 września rozpoczęły się prace przy rozbudowie ulicy Wspólnej w Ciechanowcu, 

- zakończone zostały roboty budowlane związane z przebudową drogi dojazdowej do pól 

Kobusy – Radziszewo Stare, 

- został ogłoszony kolejny przetarg nieograniczony na modernizację pomieszczeń  

w budynku Przedszkola  w Ciechanowcu. Termin składania ofert minął 4 października. 

Wpłynęły trzy oferty, które są w trakcie analizy. Termin wykonania zadania 

wyznaczony został do 29 maja 2020 roku, 
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- wykonano utwardzenie kostką terenu przy Szkole Podstawowej w Ciechanowcu, przy 

ul. 11 Listopada, 

- ogłoszono przetarg nieograniczony na termomodernizację oraz zastosowanie 

odnawialnych źródeł energii w budynku hali sportowej (dawny budynek COKiS), 

- Gmina Ciechanowiec w ubiegłą niedzielę otrzymała czek od Wojewody Podlaskiego na 

nowe inwestycje w wysokości 2 783 874,99 zł w ramach Funduszu Dróg 

Samorządowych na realizację takich zadań jak: przebudowa dróg Winna Stara – Winna 

Wilki i Winna Stara – Winna Chroły oraz rozbudowę ulicy Wspólnej, Konopnickiej  

i ulicy Wińskiej, 

- trwają prace nad zapytaniem na wykonanie dokumentacji przetargowej na przebudowę  

dróg Winna Stara – Winna Wilki i Winna Stara – Winna Chroły oraz ulicę Konopnickiej 

w Ciechanowcu, 

- Podpisano umowę na wykonanie nawierzchni z kostki brukowej na ulicy Sienkiewicza. 

Wartość wykonania inwestycji wynosi 80 353,46 zł. Termin realizacji zadania 

wyznaczony został do 22 listopada bieżącego roku, 

- zakończono kolejne postępowanie przetargowe na wykonanie elewacji na budynku 

synagogi. Wpłynęły trzy oferty. Przetarg został rozstrzygnięty. Zadanie to zostanie 

wykonane do 30 września 2020 roku, 

- zakończono remont budynku dla repatriantów przy ul. Jana Pawła II w Ciechanowcu, 

- w miejscowości Łempice wykonano utwardzenie placu manewrowego wraz z budową 

miejsc parkingowych, 

- rozstrzygnięty został przetarg na zagospodarowanie terenu na cele rekreacyjno – 

sportowe przy Szkole Podstawowej w Ciechanowcu, 

- złożono zapytanie na opracowanie dokumentacji technicznej i projektu na park miejski 

przy ulicy Mickiewicza, 

- Urząd Marszałkowski ogłosił konkurs na rekultywację składowania odpadów 

komunalnych. Wniosek zostanie złożony do 30 listopada bieżącego roku, 

- Gmina Ciechanowiec przygotowuje się do złożenia wniosku w konkursie na montaż 

instalacji ogniw fotowoltaicznych. Zbierane są ankiety, 

- 3 października Gmina Ciechanowiec podpisała umowę na obsługę wniosków w ramach 

programu „Czyste powietrze”. W Urzędzie Miejskim w pokoju nr 11 utworzony został 

punkt konsultacyjny. Osobą odpowiedzialną za realizację zadania jest Pan Michał 

Chojnowski, 

- 3 września w Drohiczynie odbyło się spotkanie z Wicemarszałkiem Województwa 

Podlaskiego Panem Stanisławem Derehajło dotyczące Sieci Szerokopasmowej, 

- odbyło się spotkanie z Wójtem Gminy Grodzisk w sprawie remontu drogi Pobikry – 

Sypnie oraz konserwacji sieci wodnej w Małyszczynie, 

- odbyło się spotkanie z Wójtem Gminy Nur w sprawie dowożenia uczniów do szkoły, 

- w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie dotyczące gazyfikacji miasta, 

- odbyły się trzy spotkania z firmą uzdatniania wody w Radziszewie Sieńczuch, 

- opracowano dokumentację na potrzeby złożenia wniosku do Ministerstwa Edukacji 

Narodowej na całkowity remont Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu, 

- odbył się objazd dróg gminnych w miejscowościach Nowodwory i Koce Schaby, 
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- Podlaska Komunikacja Samochodowa Nova S.A. w odpowiedzi na prośbę  

przywrócenia linii autobusowej relacji Białowieża – Warszawa poinformowała, że 

złożyła wniosek, zgodnie z kompetencją o wydanie zezwolenia na wykonanie połączeń, 

- na prośbę strażaka ze wsi Pobikry dołożone zostało 5 000,00 zł na dokończenie elewacji 

na budynku remizy w Pobikrach. 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami wpłynęła jedna interpelacja Pana Włodzimierza Słoneckiego, która zgodnie ze 

Statutem Gminy została przekazana dla Pana Burmistrza Eugeniusza Święckiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał treść interpelacji. Interpelacja 

stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał odpowiedź Pana Burmistrza na 

interpelację radnego Włodzimierza Słoneckiego. Odpowiedź stanowi załącznik Nr 5 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy radni zgłaszają interpelacje 

bądź zapytania.  

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie 

projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poprosił Panią Skarbnik Jadwigę Koc o omówienie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Pani Skarbnik Jadwiga Koc: 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiana powoduje zmniejszenie dochodów i wydatków. 

Wynika to z tego, że część zadań planowanych na 2019 rok zostanie przesunięte na rok 2020. 

Jeżeli chodzi o inne zmiany to Pani Skarbnik poinformowała, że subwencja oświatowa została 

zwiększona o 139 000,00 zł i na chwilę obecną środki te zostały skierowane do Szkoły 

Podstawowej w Łempicach. Wprowadzone zostało 160 000,00 zł na realizację przez Szkołę 

Podstawową im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu projektu pod nazwą „Ponadnarodowa 

mobilność uczniów”. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, iż projekt uchwały 

opiniowały Komisje Rady Miejskiej i poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii i wniosków wypracowanych na komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. W celu usprawnienia 

prowadzenia sesji Przewodniczący poinformował, że Komisja Oświaty Kultury, Spraw 
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Społecznych i sportu pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał przedłożone na 

dzisiejszą sesję.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał przedłożone 

na dzisiejszą sesję. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał przedłożone na dzisiejszą sesję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 

Violetta Maria Zdunek, Włodzimierz Słonecki, Krzysztof Koc 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2019 rok została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 75/XIV/19 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg 

gminnych Nr 108857B Winna Stara – Winna Wilki i Nr 108858B Winna Stara – Winna – 

Chroły”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że omówi od razu wszystkie pięć projektów 

uchwał, które dotyczą upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań  

w 2020 roku. Poinformował, że uchwały nie dotyczą zaciągania kredytu. Jest to jedynie 

niezbędne upoważnienie Burmistrza  do ogłoszenia jeszcze w roku bieżącym przetargu na 

zaplanowane inwestycje, ponieważ gmina musi mieć zabezpieczone środki na daną inwestycję. 

Pan Burmistrz dodał, że upoważnienie nie gwarantuje tego, że w przyszłym roku kredyt 

zostanie zaciągnięty, gdyż w roku bieżącym w budżecie są przeznaczone środki własne już na 

konkretne zadania i uchwałą intencyjną należy je zabezpieczyć do ogłoszenia przetargu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg gminnych Nr 108857B Winna Stara 

– Winna Wilki i Nr 108858B Winna Stara – Winna – Chroły”. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg gminnych Nr 108857B Winna Stara 

– Winna Wilki i Nr 108858B Winna Stara – Winna – Chroły”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie upoważnienia Burmistrza 

Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg gminnych Nr 108857B Winna Stara – Winna Wilki i Nr 

108858B Winna Stara – Winna – Chroły” została podjęta większością głosów. 

 

Uchwała Nr 76/XIV/19 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg 

gminnych Nr 108857B Winna Stara – Winna Wilki i Nr 108858B Winna Stara – Winna – 

Chroły stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ulicy 

Konopnickiej w Ciechanowcu wraz z budową sieci kanalizacji sanitarnej”, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ulicy Konopnickiej w Ciechanowcu wraz 

z budową sieci kanalizacji sanitarnej”, 
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Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Przebudowa ulicy Konopnickiej w Ciechanowcu wraz 

z budową sieci kanalizacji sanitarnej",.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 

Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Przemysław Dybowski, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie upoważnienia Burmistrza 

Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. "Przebudowa ulicy Konopnickiej w Ciechanowcu wraz z budową sieci 

kanalizacji sanitarnej" została podjęta większością głosów.  

 

Uchwała Nr 77/XIV/19 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Przebudowa ulicy 

Konopnickiej w Ciechanowcu wraz z budową sieci kanalizacji sanitarnej" stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja 

pomieszczeń w budynku Przedszkola w Ciechanowcu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja pomieszczeń w budynku Przedszkola  

w Ciechanowcu”. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja pomieszczeń w budynku Przedszkola  

w Ciechanowcu”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie upoważnienia Burmistrza 

Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Modernizacja pomieszczeń w budynku Przedszkola w Ciechanowcu” 

została podjęta większością głosów. 

 

Uchwała Nr 78/XIV/19 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja 

pomieszczeń w budynku Przedszkola w Ciechanowcu” stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie 

elewacji na budynku dawnej Synagogi”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie elewacji na budynku dawnej Synagogi”. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie elewacji na budynku dawnej Synagogi”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie upoważnienia Burmistrza 

Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Wykonanie elewacji na budynku dawnej Synagogi”. 

 

Uchwała Nr 79/XIV/19 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie 

elewacji na budynku dawnej Synagogi” stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. 

„Termomodernizacja oraz zastosowanie OZE w budynku hali sportowej przy Szkole 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika przy ulicy 11 Listopada w Ciechanowcu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja oraz zastosowanie OZE w budynku 

hali sportowej przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika przy ulicy 11 Listopada  

w Ciechanowcu”. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja oraz zastosowanie OZE w budynku 

hali sportowej przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika przy ulicy 11 Listopada  

w Ciechanowcu”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie upoważnienia Burmistrza 

Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja oraz zastosowanie OZE w budynku hali sportowej 

przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika przy ulicy 11 Listopada w Ciechanowcu” 

została podjęta większością głosów. 

 

Uchwała Nr 80/XIV/19 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

zobowiązań w 2020 roku w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. 

„Termomodernizacja oraz zastosowanie OZE w budynku hali sportowej przy Szkole 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika przy ulicy 11 Listopada w Ciechanowcu” stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 

2020-2024 Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
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wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza o omówienie 

projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że uchwała dotyczy głównie Środowiskowego Domu 

Samopomocy, który działa w gminie Ciechanowiec. Dodał, że taki pięcioletni program został 

przyjęty w 2014 roku, a teraz należy przyjąć kolejny program, żeby dom ten mógł nadal 

funkcjonować. Pan Burmistrz poinformował, że utrzymanie  Środowiskowego Domu 

Samopomocy finansowane jest przez Wojewodę. Pan Burmistrz poinformował, że Wieloletni 

Program Współpracy w latach 2020-2024 był konsultowany i nie wpłynęły co do niego żadne 

uwagi.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Miejskiej i zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 2020-2024 Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 2020-2024 Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Krzysztof Koc, Zygmunt 

Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia „Wieloletniego 

Programu Współpracy w latach 2020-2024 Gminy Ciechanowiec z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 81/XIV/19 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 

2020-2024 Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie” stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 3/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu wpłynęło pismo Radnej Agaty Koc – Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w sprawie dołączenia członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 

innych stałych Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski 

odczytał treść pisma. Pismo stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wniosek Radnej Agaty 

Koc został przedstawiony Komisjom. Radni przychylili się do wniosku. W związku z tym 

zostały przygotowane stosowne projekty uchwał, które zostały pozytywnie zaopiniowane przez 

wszystkie Komisje Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek, aby skład 

Komisji Rewizyjnej był 5 osobowy.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany liczby osób wchodzących w skład Komisji Rewizyjnej z 4 na 5 osób.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w związku z przyjętym 

wnioskiem skład Komisji Rewizyjnej należy powiększyć o jedną osobę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał kto z radnych chciałby pracować 

w Komisji Rewizyjnej. 

 

Swoją kandydaturę na członka Komisji Rewizyjnej zgłosiła radna Violetta Maria Zdunek. 

Przewodniczący Rady Miejskie zapytał czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto jest za przyjęciem radnej 

Violetty Mari Zdunek do składu Komisji Rewizyjnej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

powiększenia składu Komisji Rewizyjnej o radną Violettę Marię Zdunek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr 3/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr 3/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 3/II/18 

z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 82/XIV/19 w sprawie zmiany uchwały Nr 3/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r.  

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 6/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek, aby skład Komisji Oświaty, 

Kultury, Spraw Społecznych i Sportu był 5 osobowy i zapytał kto jest za przyjęciem wniosku.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany składu liczbowego Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu z 4 na 5 

osób. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w związku z przyjętym 

wnioskiem skład Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu należy powiększyć  

o jedną osobę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał kto z radnych chciałby pracować 

w Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

zgłosił kandydaturę radnego Włodzimierza Słoneckiego do pracy w jego komisji. Zgłoszenie 
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kandydatury radnego Włodzimierza Słoneckiego umotywował tym, że radny Włodzimierz 

Słonecki pracuje w oświacie już od około 30 lat.  

 

Swoją kandydaturę do pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu zgłosiła 

radna Agata Koc.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy radny Włodzimierz Słonecki 

wyraża zgodę. 

Radny nie wyraził zgody.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto jest za przyjęciem radnej 

Agaty Koc do składu Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

powiększenia składu Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu o radną Agatę 

Koc.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wniosek został przyjęty 

większością głosów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w spawie zmiany 

uchwały Nr 6/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, 

Spraw Społecznych i Sportu. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr 6/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Oświaty, 

Kultury, Spraw Społecznych i Sportu,.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały Nr 6/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, 

Spraw Społecznych i Sportu została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 83/XIV/19 w sprawie zmiany uchwały Nr 6/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r.  

w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 5/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek, aby skład 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego był 5 osobowy i zapytał kto z radnych 

jest za przyjęciem wniosku.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany składu liczbowego Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego z 4 na 5 

osób. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto z radnych chciałby pracować 

w Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego.  

 

Swoją kandydaturę do pracy w komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego zgłosił 

radny Włodzimierz Słonecki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są jeszcze inne kandydatury. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

radnego Włodzimierza Słoneckiego do pracy w Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

powiększenia składu Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego o radnego 

Słoneckiego Włodzimierza.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 5/II/18 z dnia 30 

listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr 5/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 5/II/18 

z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 84/XIV/19 w sprawie zmiany uchwały Nr 5/II/18 z dnia 30 listopada 2018 r.  

w sprawie powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów organów jednostki pomocniczej gminy 

Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie 

projektu uchwały.  

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że podczas wyborów organów jednostek 

pomocniczych w gminie Ciechanowiec w sołectwie Kułaki, w dniu 5 lutego 2019 r. nie 

wybrano sołtysa ani rady sołeckiej z uwagi na to, że nie było chętnych kandydatów. W dniu 27 

września 2019 r. do Biura Obsługi Rady Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęło pisemne 

zgłoszenie osoby chętnej do pełnienia funkcji sołtysa we wsi Kułaki. W związku z tym należy 

zarządzić wybory.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwał został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisje Rady Miejskiej i zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów 

organów jednostki pomocniczej gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

zarządzenia wyborów organów jednostki pomocniczej gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zarządzenia wyborów 

organów jednostki pomocniczej gminy Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 
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Uchwała Nr 85/XIV/19 w sprawie zarządzenia wyborów organów jednostki pomocniczej 

gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza o omówienie 

projektu uchwały.  

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że w uchwale z dnia 18 sierpnia 2019 r. 

pojawił się niefortunny zapis, ponieważ zgodnie z ustawą w ustępie 3 i 4 powinien być zapis 

„rok”, a nie „rok kalendarzowy”. Dlatego w celu uniknięcia uchylenia tej uchwały przez 

Wojewodę należy podjąć uchwałę po wprowadzonych zmianach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady Miejskiej 

w Ciechanowcu pozytywnie zaopiniowały projekt tej uchwały i zapytał czy są pytania do 

projektu uchwały.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych..  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 86/XIV/19 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Ciechanowiec. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie 

projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że zmiana ustawy „Karta nauczyciela”  z dnia 13 czerwca 2019 

r. wprowadza zmiany wynagrodzenia nauczycieli, w tym dodatku funkcyjnego za 

wychowawstwo klasy. Zgodnie z ustawą dodatek funkcyjny za wychowawstwo klasy wynosi 

300 zł, dlatego też należy zmienić regulamin. W regulaminie został zmieniony również zapis 

dodatku motywacyjnego dla nauczyciela i dla dyrektorów szkoły. Dodatek motywacyjny 

nauczycielowi przydzielany jest przez dyrektora szkoły w wysokości do 10 % stawki 

wynikającej z wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela, natomiast dla dyrektora przez 

Burmistrza do 30 % stawki zasadniczego wynagrodzenia dyrektora. Pan Burmistrz 

poinformował, że są to jedyne zmiany, które zostały naniesione do poprzedniego regulaminu. 

Dodał, że regulamin był opiniowany przez Związki Zawodowe i nie zostały wniesione do niego 

żadne uwagi.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Miejskiej w Ciechanowcu i zapytał czy są 

pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec.  

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia regulaminu wynagrodzenia nauczyciela zatrudnionego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu 

wynagrodzenia nauczyciela zatrudnionego w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 87/XIV/19 w sprawie uchwalenia regulaminu wynagrodzenia nauczyciela 

zatrudnionego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Ciechanowiec stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski ogłosił 10 minutową przerwę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski wznowił obrady XIV Sesji Rady Miejskiej 

w Ciechanowcu po przerwie. 
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Ad pkt 7  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Wybory ławników do 

Sądu Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem na kadencję w latach 2020 – 2023. 

 

Ad pkt 7 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie regulaminu głosowania w wyborach ławników do Sądu 

Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie projektu uchwały.  

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że przed przystąpieniem do wyborów 

ławników należy podjąć uchwałę w sprawie regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

Sądu Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem. Dodał, ze regulamin ten określa również 

protokół z przeprowadzonych wyborów ławników oraz wzór karty do głosowania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Miejskiej w Ciechanowcu i zapytał czy są 

pytania do projektu uchwały.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

regulaminu głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Wysokiem 

Mazowieckiem.  

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie regulaminu głosowania w wyborach 

ławników do Sądu Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała w sprawie 

regulaminu głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Wysokiem 

Mazowieckiem została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 88/XIV/19 w sprawie regulaminu głosowania w wyborach ławników do Sądu 

Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił radnego Jana Krzysztofa Binasia 

– Przewodniczącego Zespołu ds. zaopiniowani kandydatów na ławników o odczytanie opinii 

wypracowanych przez zespół na temat zgłoszonych kandydatów na ławników.  
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Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników odczytał wypracowaną 

opinię na temat zgłoszonych kandydatów na ławników. Opinia stanowi załącznik Nr 21 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wybór ławników następuje w głosowaniu 

tajnym.  

Przystąpiono do powołania komisji skrutacyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie trzech kandydatów do komisji 

skrutacyjnej. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego zgłosił kandydaturę 

radnej Doroty Niemyjskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy radna wyraża zgodę.  

Radna Dorota Niemyjska wyraziła zgodę na bycie członkiem komisji skrutacyjnej. 

Radny Krzysztof Koc zgłosił kandydaturę radnego Stanisława Szczepana Kietlińskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy radny wyraża zgodę. 

Radny Stanisław Szczepan Kietliński wyraził zgodę na bycie członkiem komisji skrutacyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał kto z radnych jest jeszcze chętny 

do pracy w komisji skrutacyjnej. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zgłosił kandydaturę radnego 

Krzysztofa Koca. 

Przewodniczący  Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy radny wyraża zgodę. 

Radny Krzysztof Koc wyraził zgodę na bycie członkiem komisji skrutacyjnej. 

 

Przewodnicząc Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto jest za powołaniem zgłoszonych 

kandydatur w skład komisji skrutacyjnej: 

1) Pani Dorota Niemyjska, 

2) Pan Stanisław Szczepan Kietliński, 

3) Pan Krzysztof Koc.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

powołanie komisji skrutacyjnej w składzie:  

1. Dorota Niemyjska  

2. Stanisław Szczepan Kietliński  

3. Krzysztof Koc.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że Rada Miejska  

w Ciechanowcu jednogłośnie powołała komisję skrutacyjną w następującym składzie: 

1) Dorota Niemyjska, 

2) Stanisław Szczepan Kietliński, 

3) Krzysztof Koc. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Komisję Skrutacyjną o zajęcie miejsca, wybór 

Przewodniczącego Komisji oraz przygotowanie kart do głosowania.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski ogłosił 5 minut przerwy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski wznowił obrady XIV Sesji Rady Miejskiej 

w Ciechanowcu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie regulaminu głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego 

w Wysokiem Mazowieckiem na kadencję 2020 – 2023.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Krzysztof Koc odczytał regulamin głosowania  

w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem na kadencję 2020 – 

2023.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Komisję Skrutacyjną o rozdanie 

kart do głosowania i przeprowadzenie głosowania.  

 

Przystąpiono do głosowania.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej prosił radnych o oddanie głosu zgodnie z listą 

alfabetyczną.  

  

Komisja Skrutacyjna udała się na liczenie głosów z przeprowadzonego głosowania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady XIV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z przeprowadzonego głosowania. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Krzysztof Koc odczytał protokół  

z przeprowadzonego głosowania dotyczącego wyboru ławników.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Krzysztof Koc przekazał protokół  

z przeprowadzonego głosowania dotyczącego wyboru ławników wraz z kartami głosowania 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej. Protokół i karty do głosowania stanowią załącznik  nr 22 

do protokołu z sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski pogratulował wybranym ławnikom i życzył 

owocnej pracy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał uchwałę w sprawie wyboru 

ławników na kadencję w latach 2020 – 2023 z odczytaniem imion i nazwisk wybranych 

ławników.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uchwała nie podlega głosowaniu, ponieważ 

jej wynik został przyjęty w głosowaniu tajnym.  

 

Uchwała Nr 89/XIV/19 w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020 – 2023 

stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja z realizacji 

zadań inwestycyjnych zaplanowanych na 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza o omówienie 

informacji. 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XIV z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 10 października 2019 roku 

str.24 

 

Pan Burmistrz poinformował, że część inwestycji została już wykonana, a część jest w trakcie 

realizacji. Poinformował również o inwestycjach, które nie były planowane, a zostały 

zrealizowane, np. wykonanie muru przy Urzędzie Miejskim, remont pomieszczeń po 

bibliotece, wyłożenie kostką placu przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu, wykonanie remontu domu dla Repatriantów z Kazachstanu. Pan Burmistrz 

dodał, że wszystkie wcześniejsze zadania wynikają z tabeli inwestycyjnej, która została 

przyjęta przez Radę Miejską przy zatwierdzaniu budżetu. Poinformował, że niektóre zadania 

nie zostaną zrealizowane w roku bieżącym, ponieważ wynika to z ilości przetargów, które się 

odbyły. Na koniec Pan Burmistrz dodał, że zadań inwestycyjnych jest dużo.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych na 2019 r stanowi załącznik nr 

24 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja dotycząca 

złożonych oświadczeń majątkowych za 2018 r. 

 

1) Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Podlaski Urząd 

Wojewódzki w Białymstoku przedstawił informację o wynikach analiz oświadczeń 

majątkowych złożonych Wojewodzie Podlaskiemu. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marek Karolewski odczytał informację. Informacja stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu. 

2) Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Ostrowi Mazowieckiej dotycząca 

analizy oświadczeń majątkowych. Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść 

informacji. Informacja stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

3) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych. Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał informację 

dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu. Informacja stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

4) Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał pismo Urzędu 

Skarbowego w Wysokiem Mazowieckiem przedstawiające informację  

o nieprawidłowościach stwierdzonych w toku analizy oświadczeń majątkowych osób 

zobowiązanych do ich złożenia. Pismo stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym 2018/2019. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza o omówienie 

informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym 

2018/2019.  

 

Pan Burmistrz poinformował, że w Ciechanowcu funkcjonuje Szkoła Podstawowa im. 

Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu przy ul. 11 Listopada z oddziałami 1-3 i 4-8 przy ul. 

Sosnowej. W bieżącym roku szkolnym Przedszkole również mieści się w budynku Szkoły 

Podstawowej przy ul. 11 Listopada. Funkcjonuje Szkoła Podstawowa w Łempicach oraz Filia 
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Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu im. Mikołaja Kopernika w Radziszewie Starym.  

W szkole tej funkcjonuje oddział jeden z jednym uczniem oraz oddział zerowy z dwoma 

uczniami. Pan Burmistrz poinformował, że z dniem 1 września w Fili Szkoły Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu w Radziszewie Starym było zatrudnionych dwóch 

nauczycieli, aktualnie pracuje tam jedna Pani, która uczy łączone klasy (zerówka i pierwsza 

klasa). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do przedłożonej 

informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym 

2018/2019 stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

 

Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Założenia do budżetu 

gminy na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusz 

Święckiego o omówienie założeń do budżetu gminy na 2020 rok. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że założeń jest dużo. Dodał, że w tej kwestii odbędzie się 

wspólne posiedzenie wszystkich komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania do Pana Burmistrza. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Interpelacje i zapytania 

radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że interpelacje i zapytania 

nie zostały zgłoszone. 

 

Ad pkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

1) Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku, która 

pozytywnie opiniuje przedłożoną przez Burmistrza Ciechanowca informację  

o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. Uchwała stanowi załącznik nr 30 

do protokołu. 

2) Wniosek Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu o umorzenie 

zaległości podatkowych. Odpowiedzi na wniosek udzielił Pan Burmistrz. Wniosek 

stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

3) Pismo Sołtysa wsi Nowodwory dotyczące zmiany statutu sołectwa wsi Nowodwory. 

Została udzielona odpowiedź dla Pana Sołtysa. Pismo stanowi załącznik nr 32 do 

protokołu.  
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4) Petycja Kancelarii Prawnej dotycząca wdrożenia polityki CASUS NOSTER Kancelaria 

Radcy Prawnego. Petycja dotyczy wdrożenia Polityki Zarządzania Konfliktem 

Interesów zgodnie z zaleceniami Centralnego Biura Antykorupcyjnego i aktualnie jest 

rozpatrywana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Petycja stanowi załącznik nr 

33 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wszystkie pisma znajdują się w Biurze 

Obsługi Rady Miejskiej i osoby zainteresowane mogą się z nimi zapoznać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z radnych chce jeszcze 

zabrać głos.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan 

Krzysztof Binaś, który poinformował, że na Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych 

i Sportu, która odbyła się 9 października 2019 roku Pani Dyrektor COKiS przedstawiła 

obszerne sprawozdanie z działalności w okresie letnim. Dodał, że Pani Dyrektor 

zobowiązała się, że w przyszłym roku powstanie kąpielisko. Drugą sprawę, do której 

odwołał się Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu jest 

sprawa dotycząca meczu „strona na stronę” oraz przesunięcia jego terminu. Poinformował, 

że Pan Burmistrz stwierdził, iż zawodnicy meczu zachowali się w sposób nieodpowiedni, 

niekulturalny, dlatego mecz ten nie będzie więcej organizowany. 

W odpowiedzi na wypowiedź Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 

Społecznych i Sportu Pan Burmistrz poinformował, że dostał zaproszenie na mecz od Pani 

Dyrektor COKiS. Dodał, że zawodnicy zachowali się w sposób niekulturalny w stosunku 

do niego jak i pracowników COKiS, którzy zajmowali się wszystkimi przygotowaniami 

dotyczącymi organizacji meczu. Co do zmiany terminu Pan Burmistrz poinformował, że 

nie był to pierwszy raz, kiedy mecz odbył się w innym terminie niż 15 sierpnia. Dodał, że 

są różne sytuacje i terminy ulegają zmianie. Na koniec poinformował, że jest oburzony 

postawą zawodników meczu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Nie było chętnych. 

 

Ad pkt 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XIV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

Protokołowała: 

Wioleta Kierska 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Marek Karolewski

 


